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عضو هیئت رئیسه ی شورای اسلامی کار ؛ 

پیمانکار ها دست به تعدیل نیروها زده اند!

فاطمی امین وزیر صمت  :

تمام کسانی که علاقمند به واردات خودرو هستند، می توانند 
درخواست دهند

نماینده مجلس شورای اسلامی  :یادداشت ...

برگزاری تجمعات مسالمت آمیز برای 
حل مشکلات به مسئولان کمک می کند

ســرویس سیاســی- همایون ســامه یح 
نجف آبادی عضو کمیســیون بهداشــت و درمان 
مجلس شورای اسلامی ، درخصوص تجمع جامعه 
پزشــکان و حواشــی آن، گفت: به عقیده بنده اگر 
فضــا و فرصت برای برگزاری برخی اعتراضات به 
صورت مسالمت آمیز داده شود، حتما به مسئولان 
کمک می کنند تا بهتر با آن مشکل و دغدغه مواجه 
شوند و بتوانند برای حل آن چاره اندیشی کنند. در 
واقع این رویکــرد می تواند به ایجاد رضایت کلی 

در جامعه کمک کند.
نماینده کلیمیان در مجلس شــورای اسلامی 
در ادامه ابراز داشــت: من فکــر می کنم در بعضی 
از زمان هــا اجازه اعتراض دادن به مردم خیلی بهتر 
اســت، ما همیشه این موارد را داشتیم که گروه های 
مختلف در مقابل ســاختمان مجلس تجمع برگزار 
کــرده و مراجعه می کنند و اعتــراض یا دغدغه یا 
مشــکلی که دارند را مطرح می کنند. شــاید الان 
نتوانیــم بگوییم در همه موارد اما در بســیاری از 
مــوارد این تجمعات ختم به این شــد که تدبیر و 

چاره اندیشی برای حل مشکل صورت گرفت.
وی ادامــه داد: یکی از مهمتریــن موارد این 
چنینــی تجمع و حضــور خانواده  هــای بیماران 
پروانــه ای در مقابل مجلــس در روز حضور آقای 
رئیســی در مجلس بود که آقای رئیس جمهور بعد 
از حضور در صحن مجلس هنگام خروج در جمع 
تجمع کنند گان حضور پیدا کرد و آن ها نیز توانستند 
مشــکلات خود از جمله کمبود دارو را با ایشان در 

میان بگذارند.
ســامه یح نجف آبــادی افــزود: نتیجه این 
گفت وگوی بی واســطه این شد که علیرغم اینکه 
این موضوع ارزبری بســیار زیادی داشت اما آقای 
رئیســی دستور دادند و به ســرعت برای حل آن 

اقدام شد.
نماینده کلیمیان در مجلس در ادامه خاطرنشان 
کرد: این نشــان می دهد کــه بالاخره بعضی مواقع 

اگر اعتراض به صورت مســالمت آمیز انجام شود 
مشــکلی ندارد و افــراد از این طریــق می توانند 
مشــکلات خود را حالا مشــکل معیشتی باشد یا 
صنفی یا موارد دیگر با مسئولان مطرح کنند و بهتر 

به تصمیم گیران و مقامات اجرایی منتقل کنند. 
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس در 
پاسخ به این سوال که »با توجه به دعوت مسئولان 
مختلف بــه انجام گفت وگو در جامعــه، آیا بهتر 
نیست که تحمل و صبر نسبت به تشکل های رسمی 
و مشخص بیشتر باشد نسبت به تجمعات خیابانی 
که متولی مشــخصی ندارد؟«، اظهار داشت: ببینید، 
انجــام اجتماعات طبق قانون اساســی جمهوری 
اســلامی بلامانع است. دادن مجوز برای برگزاری 

تجمعات بهترین کار اســت، نه اینکه ما بخواهیم 
صورت مساله را پاک کنیم و اجازه برگزاری تجمع 
ندهیم. اما یک مســاله مهم دیگر این اســت که در 
حال حاضر متاســفانه خیلــی از معاندین دارند از 
این اعتراضات سوءاســتفاده کرده و موج سواری 

می کنند.
وی ادامــه داد: مــن چندبار اشــاره و تاکید 
کردم که بــا برگزاری تجمع برای بیان موضوعات 
موافقم اما مشــکل این است که متاسفانه در زمان 
انجام چنین اعتراضاتــی، برخی گروه ها از خارج 
از کشــور و حتی در داخل کشــور دارند روی آن 
بنزین می ریزند و اعتراضات دارد به بیراهه کشیده 

می شود.

سرویس سیاســی- عضو هیئت رئیسه ی 
شــورای اســلامی کار گفت: حذف پیمانکاران 
موضوعی است که سال ها در مجلس پیگیری شده 
اســت و از مطالبه ی آن، طرح ساماندهی کارکنان 
دولت بیرون آمده اســت. قرار بود این طرح سال 
گذشــته به نتیجه برسد اما در حالیکه سال ۱۴۰۱ 
از نیمه گذشته هنوز صحبتی از ورود این طرح به 

صحن علنی مجلس در میان نیست.
طی روزهای گذشته خبر عدم تمدید قرارداد 
تعدادی از نیروهای شرکتی به گوش رسید. خبری 
که به نظر می رســد بی ارتباط با طرح ساماندهی 
اســتخدام کارکنان دولت نیست. طرحی که اگر 
به تصویب برســد، پیمانــکاران از مراکز دولتی، 

عمومی و نیمه دولتی، حذف و این سازمان ها باید 
با نیروهای شرکتی خود قرارداد مستقیم ببندند. 

محسن باقری )عضو هیئت رئیسه ی شورای 
اسلامی کار( با انتقاد از طولانی شدنِ تصویب این 
طرح و تــلاش برای تعدیل نیروها گفت: عموما 
سازمان های دولتی و عمومی وقتی به دنبال اصلاح 
ساختار هســتند، به کم کردن نیروی انسانی فکر 
می کنند درحالیکه باید فرآیندها کوتاه شود. یعنی 
ما باید برای اصلاح ساختارها فرآیندها را کوتاه تر 
کنیم و حذف پیمانکاران که یکی از اهداف اصلی 
طرح ســاماندهی نیروی کار اســت، در راستای 

کوتاه کردن فرآیندهاست. 
باقــری گفت: با کم کردنِ نیروها، سیســتم 
ناکارآمد می شــود و اقدامی کــه برخی از نهادها 
در تعدیــل نیروهای خود انجام می دهند در واقع 
آســیب زدن به عملکردشان است. این مسئله در 
اداره های دولتی و سازمان های عمومی وجود دارد 
و نتیجه ی این اقدامات در عملکرد آن ها به وضوح 
مشخص است. آن ها به دلیل کمبود نیرو اقداماتی 
را از خود ســلب کرده اند و مشکلاتی را به وجود 
آورده اند.  عضو هیئت رئیســه شوراهای اسلامی 
کار به طولانی شــدنِ تصویب طرح ســاماندهی 
نیروهای اســتخدام کارکنان دولت اشــاره کرد 
و گفــت: این طرح بیش از یک ســال در مجلس 
اســت و قبل از به نتیجه رسیدنِ آن نیز مجلسی ها 
تبلیغات بسیاری برای آن انجام داده اند اما هنوز به 
نتیجه نرسیده است. وقتی تصویب چنین طرحی 
بعــد از ایــن همه تبلیغات طول می کشــد راه را 

برای ســودجویان بازمی کند تا از هر راهی برای 
بی اثر کردنِ این طرح اســتفاده کنند و بخشــی از 

تعدیل های اخیر هم در همین راستاست. 
بــه گفته  این فعال کارگری؛ معلوم نیســت 
مجلس و کمیسیون اجتماعی، چرا برای تصویب 
این طــرح تعلــل می کنند. حــذف پیمانکاران 
موضوعی است که سال ها در مجلس پیگیری شده 
اســت و از مطالبه ی آن، طرح ساماندهی کارکنان 
دولت بیرون آمده اســت. قرار بود این طرح سال 
گذشته به نتیجه برسد اما متاسفانه در حالیکه سال 
۱۴۰۱ از نیمه گذشــته هنوز صحبتی از ورود این 

طرح به صحن علنی مجلس در میان نیست. 
عضــو هیئت رئیســه ی کانون شــوراهای 
اســلامی کار گفت: نمایندگان مجلس خبر داده 
بودنــد که کلیات این طرح با اکثریت آرا تصویب 
شده اســت و همین امیدواری بســیاری در دل 
بســیاری از کارگران ایجاد کرد. خواســته ما به 
عنوان فعال کارگری این است که هر چه سریع تر 

این طرح تصویب و اجرا شود. 
باقــری تاکید کــرد: امیدواریم این طرح در 
همیــن مجلس تصویب شــود و مانند برخی از 
طرح ها به مجلس بعدی نکشد که در آن صورت، 
وضعیت بدتر خواهد شــد و دچار سیکل باطل 
می شــویم.  باقــری افزود: طــرح اصلاح قانون 
انتخابات شــورای اسلامی کار نیز به نظر می رسد 
به کلی فراموش شده است. ما این طرح را ده سال 
پیگیری می کردیم و حداقل در سه دوره مجلس آن 
را مطرح کردیم اما فعلا هیچ خبری از آن نیست.

سرویس سیاسی-وزیر صمــت گفت: تمامی 
کســانی که علاقمنــد به واردات خودرو هســتند 

می توانند درخواست دهند و وارد فرآیند شوند.
سیدرضا فاطمی امین ، درباره واردات خودرو 
و نگرانی ها درخصوص انحصاری که ممکن است 
در این زمینه به وجود بیاید و آئین نامه وزارت صمت 
در این مورد، گفت: آئین نامه واردات خودرو منتشر 

شده است.
وزیــر صنعت، معدن و تجــارت با بیان اینکه 
انحصــار در مورد واردات خودرو از ابتدا هم منتفی 
بوده اســت، ادامه داد: حال چرا ما نگران انحصار در 
بازار خودرو هســتیم؟ به این دلیل که می ترسیم به 
یک عده سود زیادی برسد، بنابراین چنین مسئله ای 
به طور کلی منتفی است. از سوی دیگر هم آئین نامه 
مشخص اســت و می گوید خودروهایی که عرضه 
می شوند باید در بورس کالا عرضه شوند؛ یک سود 
مشخصی را در این مورد ما در نظر می گیریم اگر از 
آن ســودی که پیش بینی شــده رقم سود برای وارد 
کننده بیشــتر شــود مابقی در قالب سود بازرگانی 

به دولت بازمی گــردد، این گونه در واقع هیچ رانت 
ویژ ه ای در واردات خودرو نیست. 

وی تاکید کرد: تمامی کســانی که علاقمند به 
واردات خودرو هستند می توانند درخواست دهند و 
وارد فرآیند شوند یعنی هیچ سود ویژه ای در واردات 
نیســت و هیچ محدودیتی به جز محدودیت فنی در 
درخواســت »واردات خودرو« نیســت پس رانتی 

ایجاد نمی شود. 
فاطمی امین درباره این که آیا اســتیضاحش با 
توجه به تغییری که در تاریخش رخ داده منتفی است 
یا خیر گفت: خیر، برگزاری جلسه استیضاح منتفی 
نیست، روز سه شــنبه برگزار می شود و امیدواریم 

نمایندگان از پاسخ هایی که ما می دهیم قانع شوند.
وی درخصوص این که آیا بحث سهم خواهی 
برخــی از نمایندگان از وزرات صمت در مســئله 
اســتیضاح مطرح است، بیان کرد: حالا آن ها را کنار 

بگذاریم.

نماینده کلیمیان در مجلس شورای اسلامی گفت: به عقیده بنده اگر فضا و فرصت برای برگزاری برخی اعتراضات به صورت مسالمت آمیز 
داده شود، حتما به مسئولان کمک می کنند تا بهتر با آن مشکل و دغدغه مواجه شوند و بتوانند برای حل آن چاره اندیشی کنند. در واقع این رویکرد 

می تواند به ایجاد رضایت کلی در جامعه کمک کند.

ســرویس سیاســی- این روش، 
جامعه را افســرده و اکثــر نوجوانان و 
جوانــان را از دیــن زده و دور می کند. 
روش درست این است که مثلا از هشتم 
تــا دوازدهم محرم و روز اربعین و ســه 
روز آخر صفر عزاداری باشــد و بقیه این 
دو ماه مانند روزهای دیگر ســال باشد و 
احیانا عقد و عروسی و شادی هم برقرار 
باشــد. البته افراد آزادنــد که در منازل و 
محافــل خود از اول تا آخر صفر هر روز 
عزاداری کنند ولی صدا و ســیما و سایر 
نهادهای حکومتی باید متوســط مردم را در نظر بگیرند. علی مطهری نوشت: 
باید پیام اعتراضات اخیر را بشــنویم و حتمــا اصلاحاتی در حکمرانی انجام 

دهیم. لجاجت کارساز نیست.
علی مطهری در یادداشتی به حوادث اخیر پرداخت:

ریشه های حوادث اخیر، در واقع ریشه های نارضایتی و دور شدن بخش 
قابــل توجهی از مــردم از آرمان های انقلاب اســلامی را می توان در چند بند 

بیان کرد:
۱- عامل اول، وضع اقتصادی مردم اســت که با جراحی اقتصادی اخیر 
در شــرایط نامناسب و گرانی های سرســام آور به وضع اسفناکی رسیده است 
خصوصــا که به دلیل ادامه تحریم ها و فقدان عزم جدی برای ســامان دادن به 
توافــق برجام امیدی هم به آینده وجود ندارد. اگر وضع اقتصادی مردم خوب 

بود، اعتراض ها این مقدار گسترش پیدا نمی کرد.
۲- عامل دیگر احســاس عدم مشــارکت در مسائل حیاتی کشور و عدم 
دخالت در سرنوشــت خود است. تصمیمات مهم سیاست خارجی و داخلی 
در جاهایی غیر از مجلس از جمله شوراهایی که در قانون اساسی وجود ندارد، 
گرفته می شــود. مثلا مجلس به عنوان نماینده ملت نمی تواند درباره نوع رابطه 
با روسیه که امروز از ما به عنوان ابزار حتی در جنگ با اوکراین استفاده می کند 

یا درباره رابطه با امریکا تصمیم بگیرد.
تازه این مجلس را هم به سختی می توان نماینده واقعی ملت دانست، چون 
با ردصلاحیت های گســترده و هدایت  شــده شورای نگهبان هر دو انتخابات 
گذشته مجلس و ریاست جمهوری را نمی توان آزاد تلقی کرد. اگر مجلس واقعا 
مستقل و نماینده مردم بود و در همان ابتدای فوت مرحومه مهسا امینی، وزیر 
کشــور را که این حادثه در زیرمجموعه او اتفاق افتاده بود اســتیضاح و برکنار 

می کرد، اعتراضات این مقدار گسترده نمی شد.
 ۳- عامل دیگر، دور شدن بخشی از جامعه از تربیت دینی است که لاجرم 
با سســتی اعتقاد آنها به آرمان های انقلاب اسلامی مرتبط است. روشی که در 
کشور ما از طرف مراجع رسمی و حکومتی برای تبلیغ دین به کار می رود ضد 

تبلیغ است و معمولا افراد را از دین دور و زده می کند.
 این روش مطابق میل متدین ترین اقشار جامعه است و در آن سایر قشرها 
نادیده گرفته شــده اند و مزاج و مذاق متوســط مردم در نظر گرفته نشده است. 
مثــلا از اول محرم تا آخر صفر یعنی به مدت دو ماه پرچم های ســیاه در تمام 
میدان های شــهرها افراشته می شود و صدا و ســیما پشت سر هم عزاداری و 
سینه زنی دارد با کمترین تحلیلی که معارف افراد را بالا ببرد و در این مدت هیچ 
جشن ازدواج و مراسم شادی برگزار نمی شود. این روش، جامعه را افسرده و 
اکثر نوجوانان و جوانان را از دین زده و دور می کند. روش درســت این است 
که مثلا از هشتم تا دوازدهم محرم و روز اربعین و سه روز آخر صفر عزاداری 
باشــد و بقیه این دو ماه مانند روزهای دیگر سال باشد و احیانا عقد و عروسی 
و شادی هم برقرار باشد. البته افراد آزادند که در منازل و محافل خود از اول تا 
آخر صفر هر روز عزاداری کنند ولی صدا و ســیما و ســایر نهادهای حکومتی 

باید متوسط مردم را در نظر بگیرند.
مثــال دیگر برای جمود به ظواهر در تعظیم شــعائر دینی، الزام به مقنعه 
برای دانش آموزان دختر کلاس اول و دوم دبستان است، در حالی که این الزام 
باید از کلاس سوم که معمولا دختران به بلوغ می رسند آغاز شود. همین طور 
اگر دبیرســتان دخترانه ای مشرف ندارد نیازی به حجاب دانش آموزان نیست 
در حالــی که گاهی اجازه نمی دهند. به تعبیــر امیرالمومنین)ع( رخصت ها را 
محترم بشــماریم و از خدا و پیغمبر جلوتر نیفتیم. آنچه برخی نوجوانان ما را 
از مســیر انقلاب دور و آنها را به  شــدت علیه آن تحریک پذیر کرده اســت به 
حساب نیاوردن آنها از طرف حکومت و مبلغان دین بوده است. تمرکز مربیان 
حکومتی جامعه صرفا بر قشــر متدین و حزب اللهی بوده اســت و بسیار کمتر 
وارد گفت وگو با قشــری از نســل جدید که از نظر دیانت در حد متوســط یا 
ضعیف است، شده اند. اگر روش ما در تبلیغ دین درست بود اعتراضات اخیر 

این مقدار گسترده نمی شد.
۴- عامل چهارم، نوع برخورد با منتقدان و مخالفان اســت که به سرعت 
تحت فشــار قرار می گیرند و احیانا بازداشــت می شوند. نمونه آن بازداشت و 
محاکمه و محکومیت آقای تاجزاده اســت که دلیل آن جز رفتار دوستان نادان 
انقلاب نیســت. اتهام آقای تاجزاده در واقع انتقاد از رهبر انقلاب اســت. این 
در حالی اســت که خود مقام رهبری چند بار گفته اند ممکن است کسی از من 
انتقاد داشــته باشــد، باید بتواند حرفش را بزند. معلوم نیست کسانی که دست 
به این بازداشــت ها می زنند از کجا دستور می گیرند و این تناقض چگونه قابل 
حل اســت. اگر فضا برای انتقاد باز بود و اعتراض به رســمیت شمرده می شد، 

اعتراضات اخیر این مقدار گسترده نبود. 
۵- عامل دیگر ضعف مدیریت فرهنگی کشــور است. آنجا که باید سهل 
بگیریم، سخت می گیریم و آنجا که باید سخت بگیریم، سهل می گیریم. از یک 
کنسرت متین که مثلا شعر حافظ در آن خوانده می شود، جلوگیری می کنیم و 
در مقابل مثلا همه اماکن عمومی و کالاها و بســته بندی ها آزادند که از اســامی 
لاتین اســتفاده کنند. در همین قضیه خانم مهســا امینی اگر به رفتار ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر و مصاحبه های مســوولان آن از دو ماه قبل از آن توجه 

کنیم، می بینیم که چقدر بی تدبیری صورت گرفته است.
در حالی که مردم در فشار اقتصادی بودند، از ناحیه این ستاد دایم اظهارنظر 
شــد که با بدحجابان چنین برخورد می کنیم و جریمه آنها به منزل شان ارسال 
می شــود، به طوری که جامعه نسبت به این موضوع حساسیت پیدا کرد و بعد 
از اتفاقی که برای مهســا افتاد، منفجر شــد. مدیریت نهادهایی مثل ستاد امر به 
معروف باید در دســت افراد حکیم و جامعه شناس و روانشناس باشد و اصلا 

ماهیت این ستاد باید تربیتی و معارفی باشد تا به چنین نقطه ای نرسیم.
خلاصه کلام اینکه باید پیام اعتراضات اخیر را بشنویم و حتما اصلاحاتی 

در حکمرانی انجام دهیم. لجاجت کارساز نیست.

علی مطهری:

 لجاجت کارساز نیست 
اگر روش ما در تبلیغ دین درست بود، 

اعتراضات اخیر گسترده نمی شد

همیشه روشن است! 

تجارت خالکوبی

ترک کردند

روایت ایسنا از سقز

هزینه های »نقد« 

خیابان های ناتو!

اتحاد اصولگرایان و اصلاح طلبان 

استقبال وزیر 

حمله به سفارت های ایران 

جواب دهباشی 

انتقاد رسایی از رئیسی

اخبار ویژه ...

روزنامه رسالت نوشت: مردم اینستاگرام را به این دلیل انتخاب کرده اند 
که برندهای داخلی ایران دیر به میدان آمده اند و مردم به فعالیت در اینستاگرام 
و واتســاپ عادت و سرمایه گذاری کرده اند، جایگزین داخلی معتبر و برابر 
به لحــاظ فنی را نمی یابند، اعتماد بــه برندهای موجود داخلی ندارند و افراد 
حقیقی و حقوقی بین المللی در اپ های داخلی نیســتند و به آن ها نخواهند 
پیوست.فیلتر دائمی شبکه های اجتماعی خارجی که حدود ۵۰ میلیون کاربر 
و میلیون ها تن از آن ارتباط ارتزاق می کنند در حرف کار ســختی  نیســت، اما 
بدانیــم که اولا ارتبــاط و تکنولوژی های ارتباطی را نمی توان فیلتر کرد، ثانیا 
اگر هدف مدیریت نسل Z است، فیلترشکن های آنها همیشه روشن است. 

پیش بینی می شود، ارزش بازار جهانی صنعت حذف خالکوبی در سال 
۲۰۲۷ میلادی به ۸۰۰ میلیون دلار برسد.بر اساس یک تحلیل صورت گرفته، 
پیش بینی می شــود که ارزش بازار جهانی صنعت حذف خالکوبی در ســال 
۲۰۲۷ میلادی به ۸۰۰ میلیون دلار برســد در حالی که در سال ۲۰۱۹ میلادی 
ارزش ایــن بــازار ۵۰۰ میلیــون دلار بود. حدود ۴۰ درصــد از این بازار در 
امریکای شمالی است و در اروپا نیز روش های پاکسازی لیزری به شدت در 

حال افزایش است.

مقامــات نیوزلندی گفته اند، تافر ریچ وایــت و بریجیت تاک وری،  دو 
شــهروند این کشور که گفته می شود اینفلوئنســر بوده  اند و حدود چهار ماه 
پیش، پس از ورود به ایران مفقود شــدند، ایران را ترک کردند.نخســت وزیر 
نیوزلند گفت که دولت این کشور چندماه »سخت در تلاش بود« تا از خروج 

امن این زوج اطمینان حاصل کند.

خبرگزاری ایسنا نوشت: جمعیت حاضر در مراسم چهلم »مهسا امینی« 
که در حالت حداکثری نزدیک به ۱۰ هزار تن بودند، بعد از پایان مراســم در 
آرامستان به سمت شهر سقز حرکت کردند، اما در مسیر بازگشت به واسطه 
تحرکات برخی از آنها و استقرارشــان در خیابان های شهر، فضا کمی ملتهب 
شد. جمعیت حاضر در آرامستان اغلب شعارهایی با گویش کردی سر دادند. 
در پایان مراسم آرامستان آیچی، برخی افراد بنا داشتند به مرکز نظامی ارتش 
حمله کنند که با ممانعت جمعی از مردم حاضر در مراسم پراکنده شدند. تعداد 
محدودی از حاضران در چهلم مهســا امینی در ابتدای شهر سقز با نیروهای 
انتظامی درگیری داشــتند که پس از آن پراکنده شدند و به حاشیه شهر رفتند.
به دنبال التهابات و درگیری های پراکنده به وجود آمده بعد از مراسم چهلم، به 

جهت ملاحظات امنیتی اینترنت شهر سقز قطع شد.

علی تاجرنیا فعال سیاســی اصلاح طلب: گفت و گو شــرط اساسی و 
اجتناب ناپذیر برای فضای سیاســی و حاکمیتی است. در کشور هر کسی که 
تفکر رسمی را حمایت، همراهی و تقویت می کند به نوعی ستایش و حمایت 
می شــود. در ســوی دیگر با هر کسی که نقطه نظر مخالفی دارد، برخورد می 
شود. طبیعتاً چنین فضایی، شکل گیری »گفت و گو« را به نوعی منتفی می کند.
جامعه ما با کوچک ترین پیش آمدی، کمترین اختلاف نظر به بحران تبدیل می 
شود و دلیل آن این است که عادت نکردیم اصول حاکم بر یک گفت وگوی 
سالم و سازنده را بپذیریم. تا زمانی که حرف ها شنیده نمی شود و جای آن را 
خشونت می گیرد، این خشونت ها، نفرت پراکنی و خشونت تولید می کند 

و همین امر فضای گفت وگو و مفاهمه را خواهد بست.

یــک نماینده مجلس تهدید کرد خیابان های ناتو را ناآرام خواهیم کرد.
ابراهیم رضایی، عضو کمیســیون امنیت ملی در توئیتی نوشت:  نمی شود که 
خیابان های تهران ناآرام باشــد اما خیابان های ناتو آرام!وی افزود: قطعاً میدان 

دعوا را خارج از ایران تعریف کرده و خواهیم کرد، پاسخ نیز هم.

احمد کریمی اصفهانی، فعال و تحلیلگر مسائل سیاسی، گفت: »انقلاب 
که شــد، می دانســتیم چه نوع انقلابی انجام شده است. امام)ره( دقیق ترسیم 
کردند که قرار است چه راهی داشته باشیم. امام)ره( فرمودند راه دشواری در 
پیش اســت؛ نخست اسلامی  کردن ایران، دوم اسلامی  کردن کشورهایی که 
مردم مسلمان دارند و سوم اسلامی  کردن جهان. قرار نبود اگر به قله ای صعود 
بکنیم، بدون زحمت، جنگ، رنج های ترورها و... به سرمنزل مقصود برسیم. 
این فعال سیاسی همچنین بیان کرد: »تنها چیزی که می تواند شرایط را به 
سمتی ببرد که بیگانگان حتی طمعِ براندازی هم به ذهنشان نرسد، این است که 
مردم را راضی نگاه داریم. مسئولان باید هرچه به فکرشان می رسد انجام دهند 
تا مردم احساس خوبی در کشور داشته باشد. مسئولان بدانند که موقعیتی که 

دارند نتیجه رشادت های شهداست، نتیجه فداکاری امام است«.
کریمــی اصفهانی من امروز نه به خودمان یعنی اصولگراها و نه حتی به 
اصلاح طلبان نقدی ندارم. امروز نیاز به وحدت داریم و در پایان می گویم که 

امروز بیش از هر زمان وقت اتحاد اصولگرایان و اصلاح طلبان است.«

وزیر صنعت،معدن و تجارت از استیضاح خود استقبال کرد. سید رضا 
فاطمی امین در حاشــیه جلسه هیات دولت درباره مطرح شدن استیضاحش 
در مجلس، اظهار کرد: استیضاح ابزار نظارتی مجلس و حق نمایندگان است 
و من از آن اســتقبال می کنم چون فرصت خوبی برای ارائه گزارش اقدامات 

به مردم است.

وحید جلال زاده رئیس کمســیون امنیت ملی مجلس شــورای اسلامی 
گفت: به ۴۵ نمایندگی ایران در خارج از کشور حمله شده که در ۱۱ مورد، با 

سلاح گرم و کوکتل مولوتوف بوده است.

علی مطهری در جدالی توییتری به حسین دهباشی با یک توییت دیگر 
پاســخ داد و در مجلس دهم در ادامه جدال توییتری خود با حســین دهباشی 
روزنامه نگار در توییتی دیگر نوشــت: آقای حسین دهباشی برای توجیه کار 
دانشجویانی که در تجمع خود دشنام های رکیک داده بودند، با اشاره به توییت 
انتقادی من به سه مورد از دوره نمایندگی بنده استناد کرده اند که هر سه مورد 
باطل است.کلمه پفیوز اصلا در مجلس شنیده نشد، کف گرگی هم اصلا اتفاق 
نیفتاد، آن جمله هم به مزاح به دانشجوی پسر گفته شده بود نه دانشجوی دختر. 
هر سه مورد شیطنت یک خبرگزاری بود.اگر »تاریخ شفاهی« آقای دهباشی از 

همین قبیل باشد قابل استناد نیست.

رســایی نماینده سابق مجلس از رئیس جمهور به خاطر وضعیت بورس 
انتقاد کرد. رسایی در کانال تلگرامی نوشت:آقای رییسی! از ابتدای دولت شما که 
ارزش بورس ۲۲۴ میلیارد دلار بود، امروز ارزش آن به ۱۴۱ میلیارد دلار رسیده! 
شما وعده دادید #بورس اولویت اول شما خواهد بود، ظاهرا فراموش کرده اید!

من چندبار اشــاره و تاکید کــردم که با برگزاری تجمع بــرای بیان موضوعات 
موافقم اما مشــکل این اســت که متاســفانه در زمان انجام چنیــن اعتراضاتی، 
برخــی گروه هــا از خــارج از کشــور و حتــی در داخل کشــور دارنــد روی 
آن بنزیــن می ریزنــد و اعتراضــات دارد بــه بیراهــه کشــیده می شــود.

شنبه 7 آبان 1401 ، 3 ربیع الثانی 1444 ، 29 اکتبر 2022، شماره 4068، صفحه


